
 Skolebestyrelsesmøde 
 18.02.2025 kl. 18-20 i Kirkeby 

 Dagsorden udarbejdet:  X  Lisbeth  X  Vibeke 

 Deltagere:  Heidi  x  Vibeke  Philip 
 Christian  Oliver  Sigurd 

 x  Lisbeth 
 x  Louise 
 x  Majbrit 
 x  Peter 
 x  Michael 
 x  Signe 
 x  Pia U 

 Referent:  x  Vibeke 

 Gæst: 

 Bilag til dette møde:  Referat af sidste SKB 18.1-25: 
 https://docs.google.com/document/d/15_rVzYC-K6j2Z2AaQwNsofGQdx-R 
 h7a4FXzUsrTb_gA/edit?tab=t.0 

 Dagsorden  Indhold/Referat 
 1.  Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

 2.  Godkendelse af referat d. 
 13.01.2025 

 Godkendt 

 3.  a)   Nyt fra formand  Tak for deltagelse i vores Sikker Trafik event. Der var 
 god opbakning fra de lokale politikere samt 
 borgmester og pressen. Bestyrelsen var ligeledes godt 
 repræsenteret. 
 Der var god opbakning til måden bestyrelsen havde 
 grebet det an på - borgmesteren udtrykte det også i 
 pressen. 
 Der er 1,2 mil. til området i hele Svendborg Kommune 
 og hvert år er der ca. 200 henvendelser om ønske til 
 forbedring af trafiksikkerheden generelt. 
 Vi må afvente evt. tilbagemelding. 

 b)   Nyt fra elevråd  Elevrådet er ikke repræsenteret 
 c)   Nyt fra forældre  Henvendelse fra forældre vedr. elever i obligatorisk 

 brobygning. 
 Henvendelse fra forældre vedr. klassernes deltagelse i 
 idrætsstævner vedr. transport til landsfinalerne. 

https://docs.google.com/document/d/15_rVzYC-K6j2Z2AaQwNsofGQdx-Rh7a4FXzUsrTb_gA/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/15_rVzYC-K6j2Z2AaQwNsofGQdx-Rh7a4FXzUsrTb_gA/edit?tab=t.0


 Dagsorden  Indhold/Referat 
 Bestyrelsen bakker op omkring skolens samarbejde 
 med forældre om hjælp til transport, samt mulighed 
 for at lade klasseklasserne bidrage til bustransport 
 ved længere distancer. 

 d)   Nyt fra medarbejdere  9. årgang arbejder med den obligatoriske 
 projektopgave. 
 8. årgang er i brobygning på ungdomsuddannelserne i 
 Svendborg. Issø-skolen prioriterer, at eleverne skal 
 deltage som en del af deres kommende kvalificering af 
 valg af ungdomsuddannelse. Ved brug for dækning af 
 tog og busbillet til brobygning kan den enkelte 
 forældre kontakte skolen. 
 SFO´en har endnu en gang afholdt den store SFO-fest 
 med kæmpe succes og opbakning. 
 LEAPS: Der er god gang i det næste forløb, som er 
 virksomhedsforløbet. 
 Der er ønske om at mødes med skolebestyrelsen om 
 at sætte lys på de mange gode ting Issø-skolen kan og 
 dermed flytte de gode fortællinger ud af huset. 
 Overvejer at byde repræsentanter med til næste 
 bestyrelsesmøde d.17. marts. 

 e)   Nyt fra ledelsen  Orientering om ledelses- og personalefordeling 
 Orientering om tilbagemelding fra personalemøde 
 vedr. Forældre Laver Skole 
 Orientering om arbejdet med Folkeskolens 
 Kvalitetsprogram - hvilke tiltag skal sættes i gang for 
 næste skoleår? Fremlægges på et senere tidspunkt. 
 Orientering om næste skridt i igangsættelse af 
 frugtordning - 1. april ansøges EU-puljen om midler. 

 4.  Økonomi  Status -skolens økonomiske handleplan er fremlagt i 
 forvaltningen med fin tilbagemelding og ros til det 
 administrative personale. 

 5.  Sikker trafik - 30. min.  Opfølgning på besøg og de næste skridt i vores plan 
 for en bedre og sikker skolevej. 

 6.  Juniorklubben i Stenstrup - 30 
 min. 

 Hvordan kan bestyrelsen støtte op om nye gode 
 kræfter og tiltag i klubben frem mod sommerferien? 
 Der er ny bestyrelse i Juniorklubben - også med 
 medlemmer fra skolebestyrelsen. Der skal ansættes 
 en ny leder pr. 1. april 2025. 
 Ny åbningstid mandag til torsdag. Fredag er lukket. 

 7.  Lukkeuger i SFO til sommer - 15 
 min. 

 Der skal besluttes hvilke uger der ønskes lukket i 
 sommerSFO? 
 Issø-skoles SFO holder ferielukket i ugerne 29 og 30 
 og følger dermed lukkeugerne i børnehusene i Kirkeby 
 og Stenstrup. 



 Dagsorden  Indhold/Referat 
 8.  Antal møder for hele bestyrelsen 

 samt hvor mange møder skal 
 eleverne deltage i - uden at det 
 bliver for meget? - 10 min. 

 Skolebestyrelsen ønsker at drøfte antallet ved at 
 gennemgå årshjulet på næste møde d. 17. marts. 

 9.  Eventuelt  Ikke noget til eventuelt. 
 10.  Punkter til næste møde  ●  Gennemgang af principper for 2025/26 

 ●  Årshjulet for skolebestyrelsen med henblik på 
 at revidere antal møder også for elevrådet. 

 ●  Frivilligt arbejde - hvordan forholder 
 bestyrelsen sig til muligheden for at inddrage 
 frivillige til f.eks. hjælp til skolepatrulje i 
 fremtiden. 


